
Protokoll fört vid telefonmöte för Store Mosse Sydvästra Älgskötselområde 
 

Datum, tid och plats: 2022-12-12 kl. 18.00 via telefon 

Deltagare: Alla jaktlag var representerade, förutom Vällersten, Herrestad och Herrestadgård  

 

§ 1. Lars Johannesson hälsade alla välkomna och förklarade mötet för öppet. 

§2. Diskussion fördes gällande om Källunda 1:1 kan ansluta sig till vårt ÄSO. Samtliga 

jaktlag var enade om att detta är ok.  

§3. Alla jaktlag måste göra en ansträngning att fälla de tilldelade kalvarna.  

§4. Lars Johannesson tackade för allas engagemang och avslutade mötet. 

 

 

 

 

Lars Johannesson   Amanda Johansson 

Ordförande    Sekreterare 

 

 

 


